

ရန်ကုန်ပရိုတက်စတင့်ပြန်လည်ပြုပြင်သောအသင်းတော်  
Yangon Protestant Reformed Church  
တနင်္ဂနွေစာစောင်

နေ့စွဲ - ၁၈. ၇. ၁၀

(Doctrine according to godliness, Rev. Ronald Hanko၏စာအုပ်မှ General Revelation, The Word of God, Scriptures ဆို့သည့်ခေါင်းစဉ်များကို ဘာသာပြန်ပါသည်)

ယေဘုယျဖြစ်သောဗျာဒိတ်ပွင့်ပြေချက်  
(General Revelation)

“ယေဘုယျဖြစ်သောဗျာဒိတ်ပွင့်ပြေချက်”(General Revelation)ဆိုသည့်စကားစုအား ဘုရားသခင်က မိမိကိုယ်ကို ဖန်ဆင်းသောအရာများအားဖြင့်၎င်း၊ လူတို့၏ဩတ္တပ္ပစိတ်များထဲတွင်၎င်း၊ သမိုင်းထဲတွင်၎င်း၊ ပွင့်ပြေ ဖော်ပြခြင်းကို ရည်ညွှန်းရန် အသုံးပြုလေ့ရှိပါသည်။ ထို့စကားစုကို “အထူးဖြစ်သောဗျာဒိတ်ပွင့်ပြေချက်”(Special Revelation)ဆိုသည်နှင့်ကွဲပြားရန် အသုံးပြုလေ့ရှိပါသည်။ ဘုရားသခင်၏ ကယ်တင်ခြင်းနှင့်ပတ်သက်သည့် ဗျာဒိတ်ပွင့်ပြေချက်ကို သခင်ယေရှုခရစ်တော်အားဖြင့် ကျမ်းစာထဲတွင် ဖော်ပြထားခြင်းကို “အထူးဖြစ်သောဗျာ ဒိတ်ပွင့်ပြေချက်”ဟု ခေါ်ပါသည်။

ယေဘုယျဗျာဒိတ်ပွင့်ပြေချက်အကြောင်းကို ဖြောင့်ပြသော ကျမ်းပိုဒ်အတော်များများရှိပါသည်။ အရှင်းလင်း ဆုံးမှာ ဧရာမ ၁:၁၈-၂၂ ဖြစ်သည်။ ထို့ကျမ်းပိုဒ်က ဘုရားသခင်သည် ဖန်ဆင်းထားသောအရာများဖြင့် မိမိကိုယ် ကိုပွင့်ပြေဖော်ပြနေပါသည်ဟုဖြောင့်သည် (၂၀၊ ၂၅)။ ထို့အပြင် လူတိုင်း၏ဩတ္တပ္ပစိတ်ထဲတွင်လည်း ဖော်ပြတော်မူ ပါသည် (ဧရာမ ၁:၁၉ ကို ဆရာယူဒသန်က “သူတို့အား”ဟုပြန်သည်ကို၊ “သူတို့အထဲတွင်”ဟုပြန်လျှင် ပို့ကောင်း ပါသည်)။

သို့သော် ထိုယေဘုယျဖြစ်သောဗျာဒိတ်ပွင့်ပြေချက်တွင် ကယ်တင်နိုင်သောတန်ခိုး မရှိပါ။ ကျေးဇူးတော် တမျိုးလဲ မဟုတ်ပါ။ လူ့အများက ၎င်းကို “အများနှင့်ဆိုင်သောကျေးဇူးတော်”(common grace)ဟု ခေါ်နေကြ သော်လည်း မဟုတ်ပါ။ ထို့မှခြားနားစွာ ဧရာမ ၁ က ၎င်းလင်းစွာဖြောင့်ပြနေသည်မှာ၊ ထိုယေဘုယျဖြစ်သောဗျာ ဒိတ်ပွင့်ပြေချက်သည် ဘုရားသခင်၏အမျက်တော်ကို ပွင့်ပြေနေခြင်းသာဖြစ်ပါသည်။ ၎င်းက လူ့ဆိုးတို့ကို ဆင်ခြေ ပေး၍ မရသော အခြေအနေ၌ ထားပစ်ခဲ့ရန်သာ လုပ်ဆောင်ပေးပါသည်။ (၁၈၊ ၂၀)

ထို့ကြောင့် ယေဘုယျဖြစ်သောဗျာဒိတ်ပွင့်ပြေချက်သည် ကယ်တင်ခြင်းရရန် နည်းလမ်းတမျိုး မဟုတ်ပါ။ ဆိုးညစ်သောသူတို့သည် ထိုယေဘုယျဖြစ်သောဗျာဒိတ်ပွင့်ပြေချက်ကို ကိုယ်ကျင့်တရား ကောင်းမွန်စွာ စောင့်ထိန်း ခြင်းဖြင့် တူနီပြန်ပြုမှုပါက ကယ်တင်ခြင်းရနိုင်ပါသည်ဟု အချို့သောသူများက ထင်မြင်နေခြင်းသည် ကျမ်းစာ နှင့် လုံးဝမကိုက်ညီသော ယူဆချက်တစ်ခုသာ ဖြစ်ပါသည်။ ထိုသို့ထင်မြင်ခြင်းသည် ကယ်တင်ခြင်းကို အလုပ်အား ဖြင့်(အကျင့်ကင်ခြင်းအားဖြင့်)ရယူရန် ကြိုးစားသော လူ့သာပဓါနဆိုသည့် ဘာသာရေးတမျိုး(religious human-ism)မျှသာဖြစ်ပါသည်။

ယေဘုယျဖြစ်သောဗျာဒိတ်ပွင့်ပြေချက်က ကယ်တင်နိုင်သောအခွမ်းရှိသည်ဟု ဖြောင့်ဆိုခြင်းကို ဧရာမ ၁ က ပြတ်သားစွာခြင်းပါသည်။ ဆိုးညစ်သော(မယုံကြည်)သူတို့သည် “မျက်မြင်မရသောဘုရား၏ဂုဏ်လက္ခဏာ တို့ကို” တွေ့မြင်ကြပါသည်(၂၀)။ အထူးသဖြင့် ဘုရားသခင်၏ ထာဝရတန်ခိုးတော်နှင့် ပတ်သက်သည်များကို သိကြပါသည်။ ထို ပွင့်ပြေချက်သည် သူတို့၏အထဲသို့ပင်ရောက်ရှိပါသည် (၁၉)။

ထို့အချက်က အရေးကြီးသောလက်တွေ့သင်ခန်းစာကို ပေးပါသည်။ သူ့ပန်ဆင်းသောအရာများအားဖြင့် ဘုရားသခင် မိမိကိုယ်ကို ပွင့်ပြနေတော်မူခြင်းက လူတိုင်း တရားစီရင်ရာနေ့ရောက်သောအခါ၊ ဘုရားသခင်ကို ငါ မသိခဲ့ပါဟု မပြောနိုင်အောင်ဖြစ်စေပါသည်။ ရောမ ၁ အရဆိုလျှင် ဘုရားမဲ့ဝါဒီဆိုသည်မျိုး မရှိနိုင်ပါ။ ထို့ ကြောင့် ဧဝံဂေလိတရားကို ဘယ်တုန်းကမှမကြားဘူးသည့် ဆိုးညစ်သော(မယုံကြည်)သူသည် ဤဗျာဒိတ်ပွင့်ပြ ချက်ကြောင့် အမှန်ပင် ငရဲဒဏ်ကျခံရမည် ဖြစ်ပါသည်။

ယေဘုယျဖြစ်သောဗျာဒိတ်ပွင့်ပြချက်ကြောင့် ဆိုးညစ်သူတို့ထံ၌ဖြစ်ပေါ်လာသော ရလဒ်များမှာ၊ သူတို့ သည် ဘုရားသခင်ကိုချီးမွမ်းရန် ငြင်းဆန်ကြသည်။ ဘုရားကိုကျေးဇူးမတင်တတ်စွာ ဆက်လက်နေကြသည်။ ဘု ရားသခင်၏ဘုန်းအသေရေကို ပျက်စီးတတ်သောရှုပ်တူများအဖြစ်သို့ ပြောင်းပစ်ကြသည် စသည်တို့ဖြစ်ပါသည် (၂၁ - ၂၅)။

ရှိုးရှိုးကလေးပြောရလျှင်၊ ဆိုးညစ်သော(မယုံကြည်)သူတို့၏ ရှုပ်တူဆင်းတုကိုးကွယ်ခြင်းသည်၊ သူတို့မသိ သောဘုရားကို ရှာဖွေခြင်း၊ ရှာဖွေရန်ကြိုးစားခြင်း လုံးဝမဟုတ်ပါ။ ထို့မှဆန့်ကျင်စွာ သူတို့သိနေသော ဘုရားစစ် ဘုရားမှန်ထံမှ တမင်လွဲသွားခြင်း ဖြစ်ပါသည်။

ရောမ ၁ အရ၊ သူတို့သည် အမှန်တရားကို ရှာကြသည်မဟုတ်ပါ။ အမှန်တရားကို ဖိနှိပ်ပစ်ခြင်း(suppressing)သာ ဖြစ်ပါသည်(၂၅)။ သူတို့၏အတွေးအခေါ်ဒဿနများ၊ ဘာသာရေးများက အမှန်တရား၏ သေးငယ် သောအစပျိုးခြင်းကို ကိုယ်စားမပြုပါ (သို့) အမှန်တရားအား ချစ်မြတ်နိုးခြင်းကို ကိုယ်စားမပြုပါ။ ထို့မှဆန့်ကျင် စွာ အမှန်တရားကို ငြင်းဆိုခြင်းသာဖြစ်ပါသည်။ အမှန်တရားကို လိမ်ညာခြင်းသို့ ပြောင်းပစ်ခြင်းသာဖြစ်ပါသည်။ ဤအချက်များကို ခိုင်မာစေသည့်အနေနှင့် ကျမ်းစာက ရှင်းလင်းစွာထပ်ပြောနေသည်မှာ ကယ်တင်ခြင်းသည် ဧဝံဂေလိတရားဟောခြင်းမှနေ၍သာ ရရှိနိုင်ပါသည်ဟူ၍ဖြစ်သည် (ရောမ ၁:၁၆၊ ရောမ ၁၀:၁၄၊ ၁၇၊ ၁၈၊ ၁၉၊ ၂၁-၂၃)။ ဧဝံဂေလိတရားဟောခြင်းမှနေ၍သာ သခင်ခရစ်တော်သည် ကယ်တင်ခြင်းသို့ရောက်စေသော ဘုရား သခင်၏ တန်ခိုးတော်နှင့်ဉာဏ်ပညာတော်အဖြစ် မိမိကိုယ်ကို ပွင့်ပြနေပါသည်။ ထို့ကြောင့် ဧဝံဂေလိတရား ဟောခြင်း မရှိလျှင်၊ ပုံမှန်အားဖြင့်၊ ကယ်တင်ခြင်းရရန် မျှော်လင့်ချက်မရှိနိုင်ပါ။

ထို့ကြောင့် ယေဘုယျဖြစ်သောဗျာဒိတ်ပွင့်ပြချက်က၊ ဧဝံဂေလိတရားကို မကြားသော (သို့) မယုံသော သူတို့၏အဖြစ်ကို ပို၍သာများပြားလာစေပါသည်။ ထို့အချက်ကိုဆန့်ကျင်၍ သွန်သင်ခြင်းသည် သခင်ယေရှုခရစ် တော်၏ အသွေးတော်နှင့် ပြည့်စုံသောနာခံခြင်းကို ကယ်တင်ခြင်းရရန် တခုတည်းသောလမ်းအဖြစ်မှ ငြင်းပယ် ခြင်းသာဖြစ်ပါသည်။ သခင်ယေရှုနှင့်သူ၏လက်ဝါးကပ်တိုင်ကို မကောင်းပြောခြင်းသာဖြစ်ပါသည်။

+++++

ဘုရားသခင်၏နှုတ်ကပတ်တော်  
(The Word of God)

ဘုရားသခင်သည် ကြီးမြတ်တော်မူလွန်းသဖြင့် သူ၏အကြောင်းကို သူ့ကိုယ်တိုင်က ကျွန်တော်တို့ထံ ပွင့် မပြလျှင် သူ့ကို မသိနိုင်ပါ။ သူသည် ကြီးမြတ်တော်မူလွန်းလှသဖြင့် ကျွန်တော်တို့သည် သူ့ကို ထိ၍မရပါ။ မြင် လည်း မမြင်နိုင်ပါ (၁တိ ၆:၁၆)။ ထို့ကြောင့် သူသည် ကျွန်တော်တို့ထံသို့ ကယ်တင်ရုံဖြစ်ကြောင်း၊ ဖခင်ဖြစ် တော်မူကြောင်းကို နှုတ်ကပတ်တော်အားဖြင့် ပွင့်ပြတော်မူပါသည်။ ထို့အကြောင်းကို ကျွန်တော်တို့ အံ့ဩရန်အ ကြောင်း မရှိပါ။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော် သူ၏ပုံသဏ္ဍာန်တော်အတိုင်းပန်ဆင်းထားသော ကျွန်တော်တို့ လူသား အချင်းချင်းထံတွင်ပင် စကားပြောဆိုခြင်းသည် တဦးနှင့်တဦး ဆက်ဆံခြင်း၏ အခြေခံအကြောင်းတရား ဖြစ်နေ သောကြောင့် ဖြစ်ပါသည်။

မည်သို့ပင်ဖြစ်စေ၊ ဘုရားသခင်က လူသားတို့ထံ စကားပြောခြင်းသည် အံ့ဩဖွယ်ရာဖြစ်ပါသည်။ ထိုသို့ အံ့ဩဖွယ်ဖြစ်ရသည်မှာ- ပထမအနေနှင့် အနန္တဖြစ်တော်မူသော၊ ထာဝရဖြစ်တော်မူသော ဘုရားသခင်သည်

သူ၏အကြောင်းနှင့်သူ၏ဘုန်းအသရေတော်အကြောင်းကို ကျွန်တော်တို့၏ အကန့်အသတ်နှင့်ဖြစ်သော၊ မပြည့်စုံသော ဘာသာစကားဖြင့် ပြောပြနေခြင်းဖြစ်သည်။ ထို့သို့ဖြစ်သော်လည်း သူ၏တကယ့်အကြောင်းကို ကျွန်တော်တို့က စစ်မှန်စွာသိနိုင်ရန် ပြောခြင်းဖြစ်နေသောကြောင့်ဖြစ်ပါသည်။ သူ၏နှုတ်ကပတ်တော်အားဖြင့် ကျွန်တော်တို့က သိရသောသူသည် ဘုရားသခင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်ပါသည်။ ထိုဘုရားသခင်နှင့် မိတ်သဟာယဖွဲ့ခြင်း ဖြစ်ပါသည်။

ဒုတိယအနေနှင့် ဘုရားသခင်က လူသားတို့ကို စကားပြောခြင်းဆိုသည်မှာ အံ့ဩဖွယ်ရာဖြစ်ပါသည်။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော် ဘုရားသခင်က ကျွန်တော်တို့ထံပြောသောစကားသည် လူသားအချင်းချင်းပြောဆိုသည်နှင့် မတူပါ။ လူသားအချင်းချင်းပြောဆိုခြင်းသည် ဆက်သွယ်ခြင်းမျှသာဖြစ်ပါသည်။ ဘုရားသခင်က ကျွန်တော်တို့ကို စကားပြောသောအခါ ဆက်သွယ်ခြင်းသက်သက်မျှမဟုတ်တော့ပါ။ ထိုစကားတော်သည် နည်းလမ်းတမျိုးဖြစ်လာပါသည်။ နှုတ်ကပတ်တော်ဆိုသော နည်းလမ်းမှတစ်ဆင့် ကျွန်တော်တို့သည် သူနှင့်မိတ်သဟာယဖွဲ့ရပါသည်။ သူ့ကို သိလာရပါသည်။ ချစ်လာရပါသည်။ လူတယောက်သည် သူ့နန်း၏အသံကို အခြားသူများ၏အသံထက် ပို၍သိပါသည်။ ချစ်ပါသည်။ ထို့အတူပင် ဘုရားသခင်အသံတော်ကို ကြားရခြင်းဖြင့် သူ့ကို သိလာကြသည်။ ချစ်လာကြပါသည် (ရှောလမုန်သီချင်း ၂:၁၄)။

တတိယအနေနှင့်၊ ဘုရားသခင်သည် မိမိနှုတ်ကပတ်တော်အားဖြင့် မိမိကိုယ်ကို ပွင့်ပြနေခြင်းသည် အံ့ဩဖွယ်ရာတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော် ထိုနှုတ်ကပတ်တော်(စကားပြောခြင်း)သည် လေထဲမှအသံ တစ်ခုမျှသာမဟုတ်၊ ဓာတုဂုဏ်ပေါ်မှစကားလုံးသက်သက်မျှသာ မဟုတ်ပါ။ အသက်ရှင်သော၊ အမြဲတည်သော စကားလုံးများ ဖြစ်ပါသည် (၁ပေ ၁:၂၃)။ ထိုစကားလုံးများသည် ကျွန်တော်တို့က ကြားယုံ၊ ပတ်ယုံ မျှမကဘဲ၊ အသက်ရှင်လျက် မြင်၍မရသော ဘုရားသခင်၏ ပုံသဏ္ဍာန်တော်ကို ယူဆောင်ကာ၊ နားလည်၍ရနိုင်သော ပွင့်ပြတော်မူချက်တို့ ဖြစ်လာပါသည် (၁ယော ၁:၁)။ ထို့ကြောင့် ဘုရားသခင်သည် ထာဝရပင် တွေ့မြင်၍ မရနိုင်သူ ဖြစ်နေသော်လည်း၊ အသွေးအသားကို ယူဆောင်သော နှုတ်ကပတ်တော်ဟူသည့် သူ၏သားတော်မှနေ၍ သူ့ကိုတွေ့မြင်ရပါသည်။

နောက်ဆုံးအနေနှင့်၊ နှုတ်ကပတ်တော်သည် အံ့ဩဖွယ်ရာဖြစ်ပါသည်။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော် ဘုရားသခင်က ကျွန်တော်တို့ကိုစကားပြောခြင်းဆိုသည်မှာ အကြီးမားဆုံးသော အဖြစ်နိုင်ဆုံး မိမိကိုယ်ကိုနိမ့်ချပေးမှုကြီး(greatest possible condescension)ဖြစ်ပါသည်။ ကရုဏာ ထားတော်မူမှု ဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်တော်တို့သည် အဖြစ်ထဲသို့ ကျဆုံးသွားကြပြီဖြစ်ရာ၊ တကယ်တမ်းတွင် ဘုရားသခင်သည် ကျွန်တော်တို့ထံမှ ပယ်ခွာသွားရမည်မဟုတ်ပါလား? သို့သော် သူသည် ကျွန်တော်တို့ကို စကားပြောနေဆဲဖြစ်ပါသည်။ ငြိမ်းသက်ခြင်းအကြောင်းကို ပြောနေဆဲ ဖြစ်ပါသည်။

ဘုရားသခင်က သူသည် ကျွန်တော်တို့၏ကယ်တင်ရှင်၊ ဖခင်ဖြစ်ပါသည်ဟု ဂရုဏာတော်နှင့် ကျွန်တော်တို့ကို ပြောနိုင်ရခြင်းသည်၊ အသွေးအသားကိုယူဆောင်လျက် လူ့ဇာတိခံယူသော နှုတ်ကပတ်တော်နှင့် ရေးသားထားသော၊ ပတ်၍ရသော၊ ပဟာပြောနေသော နှုတ်ကပတ်တော်တို့အကြား ခွဲခွာ၍မရနိုင်သည့် ဆက်နွယ်မှု ရှိနေသောကြောင့်ဖြစ်ပါသည်။ ထိုနှစ်ခုသည် တစ်ခုမရှိလျှင် နောက်တစ်ခုမတည်ရှိနိုင်ပါ။ ရေးသားထားသောနှုတ်ကပတ်တော်အားဖြင့်သာ အသက်ရှင်သောနှုတ်ကပတ်တော်ကို သိနိုင်ကြပါသည်။ တိုက်ရိုက်ဗျာဒိတ်ပွင့်ပြချက်ကို ခံကြပါသည်ဟုပြောသူ(လူလိမ်)များက မည်သို့ပြောနေသည်ဖြစ်ပါစေ၊ အခြားသောနည်းလမ်းမရှိပါ။ ထို့အပြင် အသွေးအသားကိုဆောင်ယူသည့် အသက်ရှင်သောနှုတ်ကပတ်တော်(သခင်ယေရှုကိုဆိုလိုသည်)ကို မသိဘဲလက်မခံဘဲ ရေးသားထားသောနှုတ်ကပတ်တော်ကို နားမလည်နိုင်ပါ။ မခံယူနိုင်ပါ။

ကျွန်တော်တို့ရှောင်ရှားရမည့် ခံယူချက်အများများ ရှိနေကြပါသည်။ ကျွန်တော်တို့သည် ကျမ်းစာမပါဘဲ သခင်ခရစ်တော်ကို သိနိုင်ပါသည်။ ယုံကြည်နိုင်ပါသည် ဆိုသည့်ပြောဆိုခြင်းမျိုးကို ရှောင်ရပါမည်။ ကျမ်းစာသည် ယနေ့ချိန်တွင် ပြည့်စုံနေပြီ၊ ထို့ကြောင့် ကျမ်းစာမပါဘဲနှင့်လဲ သခင်ခရစ်တော်နှင့် မိတ်သဟာယဖွဲ့နိုင်ပါ

သည်။ သူ့ကို ကြားနိုင်ပါသည်။ တွေ့နိုင်ပါသည်ဆိုခြင်းသည် မဖြစ်နိုင်သောအရာဖြစ်ပါသည်။ တပတ်ကလည်း ကျွန်တော်တို့သည် ကျမ်းစာကို မပတ်ဘဲ မေ့လျော့နေခဲ့မိပါ။ ကျမ်းစာထဲတွင် ခရစ်တော်ကိုမတွေ့ပါဟုဆိုခြင်း သည် (ယော ၅:၃၉၊ ၄၀) ကျမ်းစာကို နားမလည်ဘဲဖတ်ခြင်း ဖြစ်ပါသည်။ အချည်းနှီးပင်ဖြစ်ပါသည်။

ထို့ကြောင့် ကျမ်းစာကို သံသယဖြစ်စရာမလိုပါ။ မေ့နေစရာမလိုပါ။ ဘုရားသခင်က ၎င်းတို့ကို ရေးသား ထားသောပုံစံနှင့်ပေးတော်မူထားပါသည်။ အစပျိုးချိန်မှစ၍ ထိုပုံစံအတိုင်းရှိနေရန် ဘုရားသခင်က စောင့်ရှောက် ပေးထားပါသည်။ ထို့ကျမ်းစာများမှနေ၍သာ ဘုရားသခင်သည် မိမိကိုယ်ကို သခင်ခရစ်တော်မှတစ်ဆင့် ဖွင့်ပြ တော်မူခြင်းငှာ အလိုဆန္ဒတော်ရှိပါသည်။ သခင်ယေရှုက “ထိုကျမ်းစာတို့သည် ငါ့ကိုသက်သေခံကြ၏” ဟုပြောပါ သည် (ယော ၅:၃၉)။ ထို့ကြောင့် ကျွန်တော်တို့သည် ကျမ်းစာများကို ပို၍ဂရုစိုက်ဖတ်ရှုကြပါမည် (ဟေဗြဲ ၂:၁)။

+++++

ကျမ်းစာ  
(Scripture)

အဘယ်ကြောင့် ဘုရားသခင်၏နှုတ်ကပတ်တော်ကို ရေးသားထားသောပုံစံနှင့်ဖတ်ကြပါသနည်း? ဘုရား သခင်သည် အချို့သောနေရာ အချို့သောအချိန်များတွင် မိမိကိုယ်ကို ခြားနားသောနည်းလမ်းများဖြင့် သူ့လူတို့ ထံသို့ ဖွင့်ပြတော်မူခဲ့သည် မဟုတ်ပါလား? သူ၏နှုတ်ကပတ်တော်ကို ရေးသားသည့်ပုံစံဖြင့် မှတ်တမ်းတင် ထားခြင်း မတိုင်ခင်ကပင် ပေးတော်မူခဲ့သည် မဟုတ်ပါလား? ထို့ကြောင့် ရေးသားထားသော ဘုရားသခင်၏ နှုတ်ကပတ်တော်သာလျှင် ကျွန်တော်တို့ဂရုစိုက်ရမည့် တစ်ခုတည်းသော အရာဖြစ်ပါသည်။ ယုံကြည်ခြင်းနှင့်အသက် ရှင်ခြင်းအတွက် တစ်ခုတည်းသော ဥပဒေသဖြစ်သည်ဟုပြောခြင်းသည် ရှုပ်တုကိုးကွယ်ခြင်းပုံစံတစ်ခု ဖြစ်နေသည် မဟုတ်ပါလား?

ဘုရားသခင်၏နှုတ်ကပတ်တော်ကို ရေးသားထားသောပုံစံမှလွဲ၍ အခြားသောပုံစံများနှင့် မလိုချင်ကြရ ခြင်း၏ အခြေခံအကျဆုံးအကြောင်းအရင်းမှာ “လူသားတို့သည် လိမ်ညာသူများသာဖြစ်၍ အနတ္တသက်သက် ထက်ပင် အနတ္တဖြစ်ကြသောကြောင့်ဖြစ်ပါသည်” (ဘဲလ်ဂျစ်၊ ခါပို့ဒ် ၇)။ ဘုရားသခင်၏ရေးသားထားသောနှုတ် ကပတ်တော်သည် ထိုလူလိမ်များ၏ ဘုရားသခင်က သူတို့ထံသို့ ပြောဆိုထားသည်များကို ငြင်းဆန်ရန်၊ လွဲလွဲမှား မှားဖြစ်ရန်၊ ပျက်ဆီးရန် ကြိုးစားအားထုတ်မှုအားလုံးတို့ကို ဆန့်ကျင်လျက် တည်ရှိနေပါသည်။

ယနေ့ခေတ်အချိန်တွင် ထိုနှုတ်ကပတ်တော်ကို ယွတ်ကကဲ့သို့ လစ်လျူရှုသူများ၊ လွဲလွဲမှားမှားဖြစ်စေသူ များ၊ မနာခံသူများ၊ နားထောင်ဖို့ရန် ငြင်းဆန်သူများ မရှိကြတော့ပါဟု ပြောနေခြင်းမဟုတ်ပါ။ ယနေ့တိုင်အောင် ထိုသို့သောသူများ ရှိနေကြပါသည်။ သို့သော် ထိုနှုတ်ကပတ်တော်များကို မှားယွင်းမှုကင်းစွာ ကျမ်းစာများ၌ရေး သားလျက် ကျွန်တော်တို့အတွက် ပေးထားသည်ဖြစ်၍၊ ထိုကျမ်းစာများက ထိုသို့သောသူများကို ဆင်ခြေတက်နိုင် စွင့် မရှိသည့်အဖြစ်တွင် ထားပစ်လိုက်ပါသည်။

အဆုံးသတ်တွင် ထိုသူများသည် ဖန်ဆင်းခြင်းကို ကမ္ဘာဦးကျမ်း(၁)တွင်ပြောထားသည်မှနေ၍ အမှန်တ ကယ် မငြင်းပယ်နိုင်ကြပါ။ ကျမ်းစာထဲတွင် တောက်လျှောက် ခိုင်မာစေသော ဘုရားသခင်၏(၆)ရက်အတွင်း ဖန် ဆင်းတော်မူခြင်းအမှန်တရားကို မငြင်းပယ်နိုင်ကြပါ။ ထို့အပြင် အမျိုးသမီးများသည် အသင်းတော်ထဲတွင် နှုတ် ဆိတ်နေရမည်ဆိုသည့် ကျမ်းစာ၏သွန်သင်ချက်ကို မငြင်းပယ်နိုင်ကြပါ။ ထိုသို့သောသွန်သင်ချက်များကို သူ့အ ချိန်နှင့်သူသာ ရှိခဲ့ဘူးသောယဉ်ကျေးမှုအရသာမှန်သည်ဟု ပြောနေကြသော်လည်း၊ နှုတ်ကပတ်တော်က ပြောနေ သည့်မှာ ရှင်းလင်းလှပါသည်။ ထိုသွန်သင်ချက်များကို ငြင်းပယ်ကြရင်းဖြင့်၊ သူတို့သည် နှုတ်ကပတ်တော်ကိုသာ ဆုံးရှုံးရသည်မဟုတ်ပါ။ ထာဝရအသက်ကိုလည်း ဆုံးရှုံးကြပါသည် (ဗျာ ၂၂:၁၈-၁၉)။

လူတို့သည် လိမ်ညာသူများ၊ ဘုရားသခင်နှုတ်ကပတ်တော်ကို မိမိတို့ဘဝများအဆုံးသတ်မလွှဲအတွက် ပျက်ဆီးကြသူများဖြစ်သည် ဆိုသည့်အမှန်တရားအပြင်၊ လူသားတို့၏သဘာဝကိုယ်၌က ဆိုးညစ်လှပါသည်။

အပြစ်ထဲတွင် ကျဆုံးပျက်ဆီးနေကြပါသည်။ ထို့ကြောင့် ဘုရားသခင်က သူ၏တရားစကားကို ကျွန်တော်တို့ ထံ၌ ကောင်းကင်တမန်များအားဖြင့်၎င်း၊ (သို့) ပရောဖက်များအားဖြင့်၎င်း၊ (သို့) တိုက်ရိုက်သော်၎င်း အသံအ နေဖြင့်သာ(စကားသံကိုဆိုလိုသည်) ထားခဲ့မည်ဆိုပါက၊ ကျွန်တော်တို့သည် ထိုတရားစကားသံကို ပြောဆိုမတ်စွာ ခံယူကြမည် မဟုတ်ပါ။ ထို့ပြောနေသောနှုတ်ကပတ်တော်အသံကို မှားယွင်းစွာနားလည်ကြမည်၊ ပျက်ဆီးစေမည်၊ မမှန်မကန် အဓိပ္ပါယ်ကောက်ယူကြမည်မှာ ကေန့်မူဓပင်ဖြစ်ပါသည်။

ထို့အပြင်၊ ဘုရားသခင်ကသာ သူ၏နှုတ်ကပတ်တော်ကို ရေးသားထားသည့်ပုံစံဖြင့် ကျွန်တော်တို့ကို ပေး မထားပါက၊ သူ၏နှုတ်ကပတ်တော်ကို ကျွန်တော်တို့က မေ့ပစ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်တော်တို့ထံမှ မည်သူသည် ပြီးခဲ့သည့်တနင်္ဂနွေနေ့ဝတ်ပြုခြင်းမှတရားဒေသနာကို လုံးစေ့ပတ်စေ မှတ်မိသူရှိပါသနည်း? (သို့) သူမှတ်မိသော အကြောင်းအရာသည် တကယ်ကိုသေချာပါသည်ဟု မည်သူပြောရဲပါသနည်း? မယုံလျှင် သက်သေအဖြစ် လူနစ် ယောက်ကိုမေးကြည့်ပါ။ သူတို့မှတ်မိသည်ကိုပြန်ပြောသောအခါ၊ ပုံသဏ္ဍာန်နှစ်မျိုးကို ခင်ဗျားကြားရမည်ဖြစ်ပါ သည်။

ထိုသို့ပင် ဘုရားသခင်က ကျွန်တော်တို့ကို ပြောသောအရာအမြောက်အများသည် ကျွန်တော်တို့ထံတွင် ငြိမ်ငြိမ်ကလေး ထိုင်မနေသည်ကို တွေ့ရပါသည်။ အထူးသဖြင့် ကျွန်တော်တို့ မကြားချင်၊ မတွေးချင်သော အကြောင်းအရာများ ဖြစ်ကြပါသည်။ အမြဲတမ်း ကျွန်တော်တို့သည် ထိုသို့သောအကြောင်းအရာများကို စိတ်ထဲမှ ပယ်ထုတ်တတ်ကြပါသည်။ မေ့ပစ်ကြပါသည်။ ထိုသို့မဟုတ်လျှင်လည်း ကျွန်တော်တို့ကြားသည့်အရာကို မိမိတို့ ၏ အားနည်းချက်များ၊ အပြစ်များဖြင့် အရောင်ဆိုးကာ၊ အနက်ဖွင့်ကာ ကြားချင်သည့်အတိုင်း ကြားတတ်ကြပါ သည်။ ရေးသားထားသောနှုတ်ကပတ်တော်ကိုပင် လူသားများသည် ထိုသို့ဖြုတ်ကြလျှင်၊ ပြောနေသောနှုတ်ကပတ် တော်အသံကိုလည်း ထိုသို့ဖြုတ်မည်မှာ သေချာနေပါသည်။

ထို့ကြောင့် ဘုရားသခင်သည် သူ၏ဉာဏ်ပညာတော်နှင့် ဂရုဏာတော်အရ နှုတ်ကပတ်တော်ကိုရေးသား ထားသည့်ပုံစံဖြင့် ကျွန်တော်တို့ကို ပေးတော်မူထားပါသည်။ ထို့ကြောင့် ကျွန်တော်တို့က မကြားဘူးဟု ပြော၍မရတော့ပါ။ (သို့) မှားမှားယွင်းယွင်း နာကြားလွဲသွားပါသည်ဟုလည်း ဆင်ခြေတက်၍မရတော့ပါ။ ထိုသို့ ဖြစ်သောကြောင့် ကျွန်တော်တို့သည် ရေးသားထားသောနှုတ်ကပတ်တော်ကို အမြင့်ဆုံးသောလေးမြတ်မှုနှင့် တန်ဖိုးထားကြရပါမည်။ ဘုရားသခင်ကိုသိသောအသိပညာနှင့် သူ၏အလှူတော်ကို အခြားမည်သည့်နေရာတွင်မှ မရှာကြဘဲ နေကြပါမည်။ ရေးသားထားသောနှုတ်ကပတ်တော်၌သာ ရှာကြပါမည်။။။။